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Zápis 

z 20. zasedání zastupitelstva obce Vřesina konaného dne 16. února 2022 v sále obecního úřadu 

ve Vřesině. 

Přítomno bylo 11 členů ZO. Účast občanů byla možná fyzicky a také formou online přenosu 

na youtube.cz. Fyzicky se účastnilo 6 občanů a na youtube.cz bylo v různých časových 

intervalech připojeno celkem 30 osob.  

 

1. Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, schválení programu 

Zasedání ZO zahájila starostka obce Mgr. Bohuslava Krupová v 18:00 hodin a přivítala všechny 

v sále na 20. zasedání zastupitelstva obce Vřesina i na online přenosu přes youtube.cz.  

Zapisovatelkou zasedání zastupitelstva určila Lenku Josefusovou, ověřovateli zápisu určila 

pana Viléma Hluchníka a pana Petra Uhliga.  

Zastupitelstvo obce bylo svoláno dle § 92 Zákona o obcích a byl navržen jeho program. 

Dopředu se omluvili čtyři členové zastupitelstva. Při účasti jedenácti členů bylo zastupitelstvo 

usnášeníschopné.  

Paní starostka se zeptala, zda někdo ze zastupitelů chce doplnit další bod programu zasedání.   

Nikdo ze zastupitelů se nevyjádřil a starostka tedy nechala hlasovat o navrženém programu. 

 

20/1 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje program 20. zasedání Zastupitelstva obce 

Vřesina. 

1) Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, schválení programu 

2) Kontrola usnesení 19. zasedání ZO 

3) Informace o činnosti rady a starostky obce 

4) Finanční výbor 

5) Kontrolní výbor 

6) Dotace z rozpočtu obce pro rok 2022 

7) Rozpočtové opatření č. 1/2022 

8) Petice občanů „Ne FOTOVOLTAICKÉ elektrárně ve Vřesině“ 

9) Různé 

10) Interpelace členů zastupitelstva obce 

11) Diskuse občanů 

12) Závěr 

Starostka požádala členy zastupitelstva o hlasování. 

Hlasování: pro 11                                         proti 0                            zdržel se 0 

Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 
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2. Kontrola usnesení 19. zasedání ZO 

Starostka přednesla body usnesení 19. zasedání zastupitelstva obce a připomněla co vše se 

řešilo: rozhodli jsme o variantě odkanalizování obce, schválili jsme rozpočet obce na rok 2022, 

dále pak mimořádnou splátku úvěru ve výši 5 mil. Kč, smlouvu k termínovanému vkladu. 

Zamítli jsme odkup ČOV a schválili podání žádosti o dotaci na ministerstvo obrany.  

Ověřovateli zápisu byli pan Ondřej Seidler a pan Radek Kupka. Starostka se zeptala přítomných 

ověřovatelů na jejich vyjádření k zápisu.  

Pan Ondřej Seidler konstatoval, že daný zápis četl, nemá k němu jiné připomínky a se zápisem 

souhlasí.  

Pan Radek Kupka konstatoval, že daný zápis četl, nemá k němu žádné připomínky a se zápisem 

souhlasí.  

Nikdo ze zastupitelů neměl připomínky. 

Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí kontrolu usnesení 

z 19. zasedání Zastupitelstva obce Vřesina, konaného dne 9. prosince 2021.  

 

3. Informace o činnosti rady a starostky obce 

Starostka vyzvala pana Radka Kupku, aby informoval přítomné o činnosti rady. 

Radek Kupka informoval zastupitele i občany o tom, co vše projednávala rada od minulého 

zasedání zastupitelstva. Tyto informace jsou přílohou tohoto zápisu. 

Starostka informovala zastupitele a občany o své činnosti. Informace jsou přílohou tohoto 

zápisu. Hovořila o jednáních s bankéřem ohledně terminovaného vkladu, o podáních žádostí 

o dotace a schůzkách se zástupcem SSMSK ohledně dořešení věcných břemen propustku u 

zastávky Dařanec a pro el. vedení oranžového přechodu a ohledně kácení stromů ve směru na 

Darkovičky. 

Poté se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů či občanů nějaký dotaz k její činnosti či činnosti 

rady obce.  

Zastupitelé neměli dotazy k činnosti starostky ani k činnosti rady obce. 

Dotazy z řad občanů: 

Paní Willaschková - můžu se zeptat, proč se ty stromy musí kácet? 

Starostka - stromy jsou napadené jmelím, vyhnilé, polámané a byla podána žádost ze Správy 

silnic na to, aby se vykácely. I pan Czernik prošel celou „alej“ a opravdu tam není jediný zdravý 

strom. 

Občané neměli další dotazy k činnosti starostky ani k činnosti rady obce. 

Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace o činnosti 

rady obce a starostky obce.  

 

4. Finanční výbor 

Starostka požádala předsedu finančního výboru o přednesení zprávy ze schůze. 

Jaroslav Smolka, předseda finančního výboru, přečetl zápis ze zasedání finančního výboru, 

který se konal dne 9. února 2022, a který se týkal kontroly vyúčtování poskytnutých dotací 

a podaných žádostí o dotace na rok 2022. Zápis je přílohou tohoto zápisu.  
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Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů, občanů nějaký dotaz k předsedovi finančního 

výboru?  

Zastupitelé ani občané neměli dotazy ke Zprávě finančního výboru. 

 

Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu finančního 

výboru ze dne 9. února 2022. 

 

5. Kontrolní výbor 

Starostka požádala předsedu kontrolního výboru o přednesení zprávy. 

Ondřej Seidler, předseda kontrolního výboru, přečetl zápis ze zasedání kontrolního výboru, 

který se konal 7. února 2022, a který se týkal kontroly plnění usnesení zastupitelstva obce 

(zápisy č. 17-19 za období od 16.9.2021 do 9.12.2021) a kontroly plnění usnesení ze schůzí 

rady obce (zápisy č. 79-90 za období od 10.8.2021 do 17.1.2022). Zápis ze zasedání kontrolního 

výboru je přílohou tohoto zápisu. 

Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů, občanů nějaký dotaz k předsedovi 

kontrolního výboru. Dotazy z řad zastupitelů, ani občanů nebyly položeny. 

Proto starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu 

kontrolního výboru ze dne 7. února 2022. 

 

Starostka předala slovo panu Klechovi, aby dál vedl schůzi. 

 

6. Dotace z rozpočtu obce pro rok 2022 

Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu, přičemž 

o jednotlivých dotacích se následně bude hlasovat samostatně.  

Starostka – na sedmnáctém zasedání zastupitelstva jsme schválili pravidla pro podání žádostí 

o dotace. V prosinci 2021 nám bylo doručeno 13 žádostí. Všechny splnily podmínky a všemi 

žadateli byly předloženy potřebné doklady. Rada obce doporučuje podporu všech žádostí 

o dotaci. Výši podpory doporučuje rada změnit u žádosti Klubu vojenské historie na 10.000 Kč, 

z důvodu, že se příliš nezapojuje do činnosti obce Vřesina. Ostatní navrhuje rada obce schválit 

v plné výši. Celková částka dle návrhu rady obce je 734.700 Kč.  

Aleš Klech – děkuji, má někdo ze zastupitelů nějaké dotazy? 

Ondřej Seidler – proběhlo nějaké jednání s Klubem vojenské historie o větším zapojení se 

a o větší aktivitě? 

Starostka – už minule jsme upozorňovali pana Menšíka, že je třeba se zaměstnat více ve 

Vřesině, aby jejich činnost byla vidět. Ano jednou tam byla školka, ale situace je stále co se 

týče výletů epidemiologicky složitá, ale v tuto chvíli tento spolek opravdu není viditelný, pokud 

se více bude zapojovat, pak podpora bude určitě větší. 

Aleš Klech – Někdo další ze zastupitelů? Nikdo. Má někdo z občanů nějaký dotaz k tomuto 

bodu? Rovněž nikdo.  

Budeme tedy hlasovat po jednotlivých žadatelích. Návrhy usnesení, o kterých budeme postupně 

hlasovat tedy zní: 
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20/6a  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Český svaz chovatelů, z.s., Základní organizace Píšť, IČ: 75056232, 

ve výši 5.000 Kč dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní 

smlouvy. 

Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

 

20/6b  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Myslivecký spolek BOR Vřesina, z. s., IČ: 47810840, ve výši 18.000 Kč 

dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

 

20/6c  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Jiří Musiol – Nohejbalový klub, ve výši 21.000 Kč dle předložené 

žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 9                               proti 0                            zdržel se 2             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 9 hlasy. 

 

20/6d  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Agáta Dudová – klub seniorů Vřesina, ve výši 25.000 Kč dle předložené 

žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

 

20/6e  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli KRAS – spolek rodičů a přátel ZŠ a MŠ Vřesina, z.s., IČ: 01200267, ve 

výši 40.000 Kč dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní 

smlouvy. 

Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

 

20/6f Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu obce 

Vřesina, žadateli SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Vřesina u Hlučína, IČ: 66738601, ve 

výši 49.000 Kč a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 10                               proti 0                            zdržel se 1             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 10 hlasy. 
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20/6g  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Římskokatolická farnost Vřesina, IČ: 47810408, ve výši 150.000 Kč dle 

předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

 

20/6h  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Tělovýchovná jednota Vřesina, z.s., IČ: 47810050, ve výši 320.000 Kč 

dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 10                               proti 0                            zdržel se 1             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 10 hlasy. 

 

20/6i  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Charita Hlučín, IČ: 44941960, ve výši 33.000 Kč dle předložené žádosti 

a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

 

20/6j  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Český svaz včelařů, z.s., základní organizace Vřesina, IČ: 47814781, 

ve výši 20.000 Kč dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní 

smlouvy. 

Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

 

20/6k  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Klub vojenské historie Hraničářský pluk 4, z.s. IČ: 27049183, ve výši 

10.000 Kč dle předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

 

20/6l  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Ing. Václav Návrat (Pozdní sběr Vřesina) ve výši 33.700 Kč dle 

předložené žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 10                               proti 0                            zdržel se 1             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 10 hlasy. 
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20/6m Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí dotace pro rok 2022 z rozpočtu 

obce Vřesina, žadateli Linka bezpečí, z.s., IČ: 61383198 ve výši 10.000 Kč dle předložené 

žádosti a pověřuje starostku obce podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: pro 10                               proti 0                            zdržel se 1             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 10 hlasy. 

 

20/6n  Zastupitelstvo obce Vřesina si rozhodnutími o poskytnutí dotací v hodnotě pod 50.000 

Kč v jednotlivém případě fyzickým nebo právnickým osobám, které byly přijaty na dnešním 

jednání zastupitelstva, ani následným uzavřením veřejnoprávních smluv o jejich poskytnutí, 

nevyhrazuje právo rozhodovat o poskytování dotací v hodnotě pod 50.000 Kč fyzické nebo 

právnické osobě v jiných případech. 

Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

 

7. Rozpočtové opatření č. 1/2022 

Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 

Starostka – Rozpočtové opatření je nastaveno a upraveno tak, aby bylo v souladu 

s předcházejícím schválením dotací, protože v rozpočtu jsme nevěděli přesně v jaké výši budou 

žádosti podány. Dále při schválení rozpočtu jsme zapomněli upravit položku pro termínovaný 

vklad, zapomněli jsme je dát do financování, a ne na rezervu, proto prozatím smlouva nebyla 

uzavřena. Úrok k zítřejšímu uzavření smlouvy bude činit 4,15 % na jeden rok. Dále ještě 

potřebujeme upravit příjmovou položku, protože by nám měly být vyúčtovány náklady za volby 

z loňského roku. 

Aleš Klech – děkuji. Má někdo ze zastupitelů dotaz k tomuto bodu? Má někdo z občanů dotaz 

k tomuto bodu? 

Nikdo z řad zastupitelů ani občanů neměl další dotazy, proto nechal Aleš Klech hlasovat 

o navrženém usnesení. 

 

20/7 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2022 dle předloženého 

návrhu. 

Hlasování: pro 11                               proti 0                            zdržel se 0             

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

Aleš Klech předal slovo paní starostce. 
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8. Petice občanů „Ne FOTOVOLTAICKÉ elektrárně ve Vřesině“ 

Starostka – dne 12.1.2022 nám byla doručena Petice – „Ne FOTOVOLTAICKÉ elektrárně 

ve Vřesině“. Petice žádá, abychom nesouhlasili s výstavbou fotovoltaické elektrárny. Dle 

zákona jsem povinna do 30 dnů písemně odpovědět. Odpověď jsem konzultovala s Radou obce 

a vám a samozřejmě i podateli zaslala. Vzhledem k naší situaci byla odpověď taková, že 

prozatím stále není o ničem dál jednáno, protože nemáme předložen žádný závazek ze strany 

společnosti ČEZ. Obec u kostela přeložku zaplatila. Nic nás neváže, nikdo v jednáních 

nepokračuje, necháváme to volně na ČEZu. Žádost o úpravu územního plánu je stále podaná, 

zatím nejsme ve fázi, abychom ji předložili zastupitelstvu, ale předložit ji zastupitelstvu stejně 

musíme. Nebráníme se referendu, petici bereme na vědomí. 

 

Starostka – má někdo ze zastupitelů nějaké dotazy k tomuto bodu? Má někdo z občanů dotaz 

k tomuto bodu? 

Nikdo z řad zastupitelů ani občanů neměl další dotazy. 

 

Starostka tedy konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí petici občanů 

„Ne FOTOVOLTAICKÉ elektrárně ve Vřesině“. 

 

9. Různé 

Starostka požádala místostarostu Stanislava Bočka o přednesení zprávy o činnosti městské 

policie ve Vřesině.  Místostarosta přednesl zprávu o činnosti městské policie na území obce 

Vřesina, která je přílohou tohoto zápisu. 

Starostka – Děkuji. Jen pro upřesnění ty poklopy na kanálové vpustě nám byly 

ukradeny 4 a pachatele již chytili. Uvidíme, jaký bude vývoj řešení této situace. 

Dále bych chtěla v tomto bodě ještě zmínit komplexní pozemkové úpravy. Dne 7. 12. 2021 bylo 

vydáno rozhodnutí, kterým byly schváleny komplexní pozemkové úpravy. Řízení bylo 

zahájeno veřejnou vyhláškou ze dne 1.10.2015. Proti rozhodnutí nebylo podáno žádné odvolání 

a na konci ledna tedy rozhodnutí o schválení KPÚ nabylo právní moci. Nyní má firma cca půl 

roku na zakreslení navrženého stavu do map, pak se předpokládá 30 dnů na zaznamenání stavu 

na katastrálním úřadě a poté by mělo probíhat zaměřování pozemků osobám hospodařícím na 

svém pozemku. Pak by obec cca z 1,5 ha ploch v intravilánu obce získala 3,5 ha ploch 

v extravilánu obce. Týká se to hlavně prostoru na uvažovaný poldr nad Válkovými, dále ve 

výseku ulice Ovocná mezi vilou a panem Kashim a také prostor na 2 poldry nad Kulhánkovými 

směrem na alej. Měli bychom získat prostor, abychom se mohli zabezpečit suchými poldry. 

U příjezdu do obce nemůžeme situaci řešit poldrem, proto bude zde vytvořen 20 m travnatý 

pás, aby se voda mohla aspoň částečně zastavit. Další podstatnou věcí je obnova a vznik polních 

cest. Budeme se snažit získat nějaké finanční prostředky z dotací, ale vzhledem k aktuální 

situaci s rozpočtem a dotacemi – uvidíme. 

Dále jednáme o projektové dokumentaci pro realizaci víceúčelového hřiště za kurty. O tom 

jsme již hovořili minule, že hřiště by mělo být otočené o 90°. Řešili jsme parkování, které je 

v současné době problémem. Po umístění návrhu do prostoru vyvstala otázka, zda bude stačit 

16 parkovacích míst. Samozřejmě bychom byli rádi, kdyby míst bylo co nejvíce. Stačilo by 

odkoupit cca 60 m2 plochy od společnosti Homola a získali bychom dalších 6 parkovacích míst. 
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Uvažovali jsme i o možnosti vytvořit další parkovací místa na severu u cesty, ale museli 

bychom realizovat přeložku plynu, která by stála 500-600 tis. Kč. Zkusili jsme jednat o ceně 

odkupu zmíněných 60 m2 a dle vyjádření by byli ochotni prodat část pozemku za 1200 Kč za 

m2. Pokud to srovnáme s cenou za přeložku plynu, tak odkup pozemku vychází lépe. Za Radu 

obce by bylo dobré ten pozemek koupit. Nemáme zatím dojednáno ani připraveno nic, ale chtěli 

bychom znát váš názor, jestli se do těchto jednání máme vůbec pustit. Za nás čím více 

parkovacích míst, tím lépe, protože parkování na cestě je problematické, navíc je stále 

zakázané. 

Chtěli bychom tedy zjistit váš názor na možnost odkupu a zda máme jednat dále, čekali by nás 

geometrické plány, příprava smlouvy atd. 

Pavel Keller – já jsem zásadně pro. 

Ondřej Seidler – já jsem taky pro. Vzhledem k tomu, že již proběhly nějaké jednání a různé 

varianty a není zde moc možností, jak hřiště otočit. Dále by to vyřešilo dlouhodobý trn 

v místním sportu, co se týče univerzálního hřiště. 

Petr Uhlig – já jsem za. Situace je jiná, než byla předtím. 

Radek Kupka – já bych jen doplnil, že parkovací místa nebudou jen k hřišti, ale pro tu lokalitu. 

Bude to veřejně přístupné parkoviště pro všechny. 

Starostka – takto mi to stačí. Budeme tedy pokračovat v jednáních. 

 

Starostka - má někdo ze zastupitelů nějaké dotazy k tomuto bodu? Má někdo z občanů dotaz 

k tomuto bodu? 

Paní Willaschková – chtěla bych se zeptat, co se týče nákresu, kde je cesta, kurty. Nerozumím 

příliš mapám. 

Paní starostka podala vysvětlení. 

Starostka – má někdo nějaký další dotaz? 

Pavel Keller – já jenom, doufám, že parkoviště je zamýšleno k tomu, aby auta uživatelů hřišť 

nestála na cestě a ne, že tam budou parkovat občané Homolovce. Když se zde udělala obytná 

zóna, tak je to proto, aby si lidé byli vědomi toho, že mají dostatek místa pro to, aby si auta 

zaparkovali doma. 

Místostarosta – parkoviště, pokud by vznikalo, tak může se zde dát časově omezené stání. 

Pavel Keller – asi tak jako u hřbitova.  

Starostka – ještě doplním, že bychom chtěli udělat parkování podél ulice Ovocná. Uvidíme, jak 

to bude možné s tím, aby se tam neparkovalo celodenně. Budeme se snažit. 

 

Nikdo z řad zastupitelů ani občanů neměl další dotazy. 

 

Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace o činnosti 

městské policie, řešení situace víceúčelového hřiště a o komplexních pozemkových úpravách. 

 

10. Interpelace členů zastupitelstva 

Starostka se zeptala zastupitelů, zda má někdo nějaký dotaz, připomínky. 

Nikdo ze zastupitelů nepoložil žádný dotaz. 
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11. Diskuse občanů 

Starostka se zeptala občanů, zda má někdo nějaký dotaz.  

pan Keller – jsme tady zastupitelé a několik občanů, i když všichni psa nemají, zkuste apelovat 

na občany kolem sebe, že když mám doma svého čtyřnohého miláčka a jdu s ním ven na 

procházku, že má každý kromě práv, taky nějakou tu povinnost.  Není příjemné jít s dětmi ze 

školky na procházky po chodníku, sám bych měl strach, že když dítě šlápne vedle chodníku, 

tak bude v psím lejnu. Zkuste se projít po chodníku od zastávky k restauraci a jestli tam najdete 

m2 bez psích výkalů, tak mi ho prosím nafoťte. 

Pan Vajda – já s Vámi úplně souhlasím. U nás na Homolovci se objevili nové koše pro tuto 

potřebu, ale pokud to ten člověk nezvedne, tak ten koš je naprosto zbytečný. Tedy naučme ty 

lidi nejdřív to zvednout a dát do sáčku a pak ho může vyhodit i do normální popelnice, ale 

popelnice samy o sobě to ty lidi nenaučí. 

Starostka – tomu rozumíme. Popelnice tam byly přidány z důvodu žádosti občanů, že zde chybí, 

tak jsme doplnili stav. Ale to, jak kdo reaguje – to je problém. Budeme se na to snažit zase 

prostřednictvím zpravodaje upozornit. 

Nikdo z řad občanů neměl dotaz. 

 

12. Závěr 

 

Starostka poděkovala všem občanům i zastupitelům za účast na zasedání. Popřála hodně 

úspěchu a spokojenosti v roce 2022 všem těm, kterým ještě nepřála a v 18:52 ukončila zasedání. 

 

 

 

 

                                                                                               Mgr. Bohuslava Krupová 

         Starostka obce 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Lenka Josefusová 

 

Zápis jsem si přečetl, nemám k němu připomínky Ing. Vilém Hluchník:  

 

Zápis jsem si přečetl, nemám k němu připomínky MUDr. Petr Uhlig:  

 

Přílohy: 

1. Protokol o průběhu hlasování 

2. Informace o činnosti rady 

3. Informace o činnosti starostky 

4. Zápis z finančního výboru 

5. Zápis kontrolního výboru 

6. Zpráva o činnosti městské policie 


